
Ordföranden har ordet

Vi har nu avslutat aktiviteterna inför sommaren. Det har varit ett annorlunda år
och mycket av det vi planerat har fått ställas in. Vi är ändå stolta över att ha 
genomfört en skidtur i Siljansnäs samt inte minst de många tisdagsvandringarna
i centrala Leksand. Det blev också en gökotta med gökgaranti samt en 
fantastiskt orkidévandring. Musikstunden i kyrkan ”musik i väntan på 
midsommar” blev en vacker och värdig anslutning på säsongen. Vilken tur vi har 
som har kompetens inom föreningen för att kunna ordna dessa trevliga 
tillställningar. Tack för ert engagemang!

Förutsättningarna för att genomföra fysiska träffar har ökat och vi håller som 
bäst att planera inför hösten. Vi har också fastställt datum för att kunna 
genomföra årsmötet och det blir i samband med en medlemsträff den 14 
september på hotell Moskogen. 

Vi hoppas att förutsättningarna för att kunna träffas fysiskt håller i sig och 
ser fram emot att kunna träffa er medlemmar!

Alla medlemmar tillönskas en trevlig och fin sommar!

Eva Jonsson                                                                                
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